
Protokół z  XXV Sesji Rady Miejskiej w Zaklikowie, z dnia 07.08. 2020r. 

Ad.1. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył obrady i przywitał zebranych. 

Ad.2.  

 W sesji bierze udział 12 radnych, nieobecni radni: P. Budzyński, A. Sieczkoś, D. Chmielewski. 

Ad.3. 

Porządek obrad XXV sesji Rady Miejskiej w Zaklikowie 
 

1. Otwarcie sesji. 

2.  Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

5. Przedstawienie informacji Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

6. Przedstawienie sprawozdania Burmistrza z okresu między sesjami. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Zaklików na 2020 rok.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w Gminie Zaklików w roku 

szkolnym 2020/2021. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w nieodpłatne użytkowanie 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Zaklików Gminnemu Ośrodkowi Kultury w Zaklikowie na 

prowadzenie działalności statutowej.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości nr 1124 położonej w 

miejscowości Lipa na nieruchomość nr 1128/6 położoną w miejscowości Lipa.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie i zamianę udziałów w nieruchomości pomiędzy 

Gminą Zaklików a osobami fizycznymi.  

12. Zapytania i wolne wnioski. 

13. Zamknięcie obrad. 

 

Porządek obrad przyjęty został jednogłośnie. 

Ad. 4.  

Protokół z poprzedniej sesji przyjęty został jednogłośnie. 

 



Ad.5. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował o prośbie Koła Pszczelarzy, piśmie mieszkanki 
Zdziechowic Pierwszych w sprawie odwołania od uchwały w sprawie skargi na burmistrza i 
Urząd Miejski, zgodzie na przejęcie terenów do PKP, zainteresowaniu inwestora terenami w 
Lipie (poinformował o zrealizowanym w gminie Kazimierza Wielka projekcie uzdrowiskowym 
pilotowanym przez firmę konsultingową). 

Ad.6. 

Burmistrz przedstawił sprawozdanie z okresu między sesjami, radna B. Hołody zapytała o 
umowę na przebudowę ulicy Świerkowej, Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił uwagę na 
konieczność wymiany dachu na ośrodku zdrowia w Lipie, zapytał, kiedy ruszy budowa 
oświetleni. Zwrócił uwagę, że burmistrz powinien udzielić informacji o spółce, zmieniono 2 
osoby w zarządzie, nie ma informacji o sytuacji w LO w Zaklikowie, gdzie zgłosiło się 3 osoby 
do pierwszej klasy. Przewodniczący podziękował radnemu J. Chamerze, który pomógł w 
rozwiązaniu kwestii oświetlenia ul. Dworcowej. 

Ad.7. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej  Gminy Zaklików na 2020 rok.  

Uchwała podjęta została  jednogłośnie. 

Ad.8.  

 Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w Gminie 
Zaklików w roku szkolnym 2020/2021. Uchwała podjęta została jednogłośnie. 

Ad. 9. 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w nieodpłatne 
użytkowanie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Zaklików Gminnemu Ośrodkowi 
Kultury w Zaklikowie na prowadzenie działalności statutowej. Uchwała podjęta została 
jednogłośnie. 

Ad.10. 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości nr 1124 
położonej w miejscowości Lipa na nieruchomość nr 1128/6 położoną w miejscowości Lipa. 
Uchwała podjęta została jednogłośnie. 

Ad.11.  

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie i zamianę udziałów w 
nieruchomości pomiędzy Gminą Zaklików a osobami fizycznymi. Sekretarz, pani M. Wójcik 
wyjaśniła, skąd obowiązek dopłaty przy zamianie udziałów, Przewodniczący Rady zapytał o 
wycenę wartości nieruchomości, radny M. Pomykała zapytał o możliwość negocjacji, 



Przewodniczący Rady stwierdził, że reguluje się stan prawny działki dla trzech właścicieli i 
powinni oni ponieść koszty solidarnie. Radna W. Przywara zwróciła się o zakończenie 
dyskusji. Uchwała została podjęta 9 głosami za, 3 radnych wstrzymało się od głosu. 

Ad.12. 

Radna B. Hołody zwróciła uwagę na zatkany przepływ wody na stawach, Sekretarz 
poinformowała, że pracownik UM zobaczy, dlaczego taka sytuacja ma miejsce, 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że mieszkańcy dostają z Urzędu dziwne 
informacje o opłatach. Pani sekretarz poinformowała, że część mieszkańców nie pisze tytułu 
przelewu i mogą być problemy z księgowaniem wpłat. 

Ad.13. 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady XXV 
Sesji. 

Protokolant Przewodniczący Rady Miejskiej 

Mirosław Mach 


